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službe zbog ekstremnih zimskih uvjeta, kao i redefiniranja načina i uvjeta sanacije Supilove 
ulice te pročistača otpadnih voda.  
Pored navedene, održane su još dvije sjednice Gradskog vijeća Grada Delnica na kojima su 
donesene odluke vezane uz polugodišnje izvještavanje, donesena je odluka o lokalnom 
linijskom prijevozu putnika u cestovnom prometu, odluka o dopuni odluke o komunalnom 
redu s tim u svezi, odluka o prodaji stanova u vlasništvu Grada, odluka o prodaji robe izvan 
prodavaonica na području Grada, odluka o oslikavanju grafitima, odluka o naknadama za rad, 
donesen je zaključak o sporazumnom raskidu Ugovora o osnivanju prava građenja s GSC-om 
te Sporazuma s PGŽ-om i GSC-om o suradnji na realizaciji Projekta “Hotel Sport Delnice”, 
donesena je i odluka o izmjeni i dopuni UPU-a građevinskog područja TUO T2-3 Male i 
Velike Polane, odluka o izmjeni i dopuni UPU-a građevinskog područja proizvodne namjene 
II-3 Lučice, donesena su rješenja o imenovanju odbora, povjerenstava i komisija, predložen je 
kandidat za člana u Nadzornom odboru TD Komunalac d.o.o., donesena je odluka o davanju 
prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta Dječjeg vrtića “Hlojkica”, odluka o davanju 
prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg 
vrtića “Hlojkica”, usvojene su II Izmjene i dopune Proračuna Grada za 2013. godinu (tehnički 
rebalans Proračuna) sa svim pratećim odlukama, donesena je odluka o prihvaćanju Proračuna 
Grada Delnica za 2014. s pratećim odlukama, te projekcija proračuna za 2015. i 2016. godinu, 
odluka o izvršenju proračuna za 2014. godinu, odluka o raspoređivanju sredstava za rad 
političkih stranaka i nezavisne liste, nakon provedenog javnog natječaja gospođa Indira Rački 
Joskić je imenovana za ravnateljicu Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, imenovan je i 
odbor za komunalne poslove, prometno i prostorno uređenje i zaštitu okoliša, te je donesena 
odluka o davanju suglasnosti na promjenu naziva Centra za brdsko-planinsku poljoprivredu 
PGŽ-a.  
 
U izvještajnom razdoblju održan je i vrlo važan sastanak sa županijskim zapovjednikom 
Državnog ureda za zaštitu i spašavanje u Primorsko-goranskoj županiji, a na temu osnivanja i 
imenovanja Stožera Zaštite i spašavanja te o osnivanju i imenovanju Zapovjedništva Civilne 
zaštite. Sukladno dogovorenom, izvršene su sve radnje i aktivnosti s tim u svezi a Gradsko 
vijeće je na 2. sjednici, također donijelo odluke o osnivanju i imenovanju Stožera Zaštite i 
spašavanja, te o osnivanju i imenovanju Zapovjedništva Civilne zaštite.    
                 
Jedno od važnih pitanja s kojima smo se bavili bilo je i razrješenje statusa bivše Zajednice 
sportova Grada Delnica. U tom smislu, u dogovoru i uz koordinaciju županijskog ureda 
nadležnog za registar udruga, a veliku pomoć u svemu je dao i državni ured za registar udruga 
u Gradu Zagrebu, imenovana je likvidatorica Zajednice (zamjenica Gradonačelnika Katarina 
Mihelčić, dipl. ing. agr.), prikupljeni su svi potrebni podaci o stanju dugovanja i potraživanja 
Zajednice, te je na kraju svega doneseno rješenje o likvidaciji i brisanju bivše Zajednice 
sportova Grada Delnica iz registra udruga. Temeljem navedene podloge pripremljen je radni 
prijedlog Statuta nove Zajednice sportova Grada Delnica, sazvan je radni sastanak 
predstavnika sportskih udruga Grada Delnica na kojem su dogovorene daljnje aktivnosti oko 
održavanja osnivačke-konstituirajuće sjednice nove Zajednice. Osnivačka skupština je 
održana, a ovih dana nova Zajednica treba biti upisana u registar udruga čime će biti osigurani 
uvjeti za kvalitetnije, organiziranije i efikasnije funkcioniranje sportskih udruga Grada! 
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S obzirom na globalnu važnost prevencije u sprječavanju posljedica neprihvatljivih ponašanja 
u društvenom životu svake zajednice, pa tako i naše, s Načelnikom i zamjenikom Policijske 
postaje Delnice, održan je pripremni sastanak na temu opravdane potrebe osnivanja Vijeća za 
prevenciju kriminaliteta te donošenja Programa s tim u svezi. Iako je globalno stanje i 
ponašanje u Gradu zadovoljavajuće, ozbiljnost i potreba svakodnevne sustavne brige o stanju, 
čimbenici su koji itekako mogu utjecati na održavanje željenog stanja odnosno utjecati da se 
ne dese neželjene situacije a time i štetne posljedice. U tom smislu izvršene su sve potrebne 
koordinativne aktivnosti oko sastava budućeg vijeća kao i oko izrade programa, o čemu će 
vijećnice i vijećnici Gradskog vijeća raspravljati i odlučivati na 5. sjednici Gradskog vijeća.  
 
Tijekom izvještajnog razdoblja, u Lividragi je održan 1. koordinativni sastanak goranskih 
načelnika i gradonačelnika sa županom Primorsko-goranske županije, gospodinom Zlatkom 
Komadinom. Na sastanku smo župana upoznali s trenutnom situacijom u jedinicama lokalnih 
samouprava, o važnim događanjima, dugoročnim planovima i investicijskim aktivnostima. 
Načelno se razgovaralo i o mogućnostima povratka dijalize u Dom zdravlja Delnice, uz 
zaključak da će se o toj temi razgovarati s pročelnicom za zdravstvo PGŽ-a, na posebnom 
sastanku s goranskim čelnicima. 
S obzirom na navedeno, u Općini Ravna Gora, na jesen je održan sastanak s pročelnicom za 
zdravstvo, gospođom Malatestinić, koja je izvijestila o mogućnostima i uvjetima povratka 
dijalize u Delnice. Prema izračunu, polovicu troškova u iznosu od cca 500.000,00 kn bi 
pokrila županija a drugu polovicu lokalne samouprave, po ključu broja stanovnika. 
S obzirom na činjenicu da dijalizirani bolesnici s područja Grada Vrbovsko na dijalizu odlaze 
u Ogulin, što nije uzeto u obzir prilikom izračuna, kao i činjenicu da do sastanka nismo dobili 
odgovor od HZZO-a zbog čega je dijalizirani bolesnik na otocima refundiran s iznosom od 
1.400,00 kn a goranski s iznosom od 970,00 kn, koji je u međuvremenu još smanjen, 
dogovoreno je da će se napraviti novi izračun koji će biti ponovno prezentiran. Budući da je 
prema prvotnom prijedlogu uvjeta vraćanja dijaliza trebala biti vraćena u drugoj polovici 
2014. godine, Grad Delnice je u proračunu za 2014. godinu osigurao na ime sudjelovanja u 
troškovima povratka dijalize 200.000,00 kn i time izrazio spremnost, solidarnost i podršku da 
se dijaliziranim bolesnicima olakša medicinski tretman. 
 
Na ostalim koordinacijama goranskih načelnika i gradonačelnika, koje su uglavnom 
održavane svakog mjeseca, glavne teme su bile međusobni odnosi u financiranju izgradnje 
Pretovarne stanice na odlagalištu otpada Sović laz, kao nulti uvjet uz početak rada 
županijskog Centra za gospodarenje otpada Marišćina. Raspravljalo se o troškovima vezanim 
uz sanaciju postojećeg odlagališta komunalnog otpada, problematici vezanoj uz 
subvencioniranje troškova linijskog županijskog prijevoza, kao i pitanju statusne promjene 
TD Komunalac d.o.o. a vezano za izdvajanje djelatnosti vodoopskrbe i odvodnje iz 
komunalnih djelatnosti i s tim u svezi potrebe osnivanja novog, zajedničkog trgovačkog 
društva. 
S obzirom na to da od tvrtke EKO-PLUS d.o.o. iz Rijeke, koja rukovodi i koordinira sve 
aktivnosti vezane za izgradnju Centra Marišćina, još uvijek nismo upoznati sa stvarnim 
troškovima izgradnje pretovarne stanice, nepoznati su i udjeli dosadašnjih korisnika 
odlagališta (općine i Grad Delnice), s tim da se još uvijek Grad Čabar i Grad Vrbovsko nisu 
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izjasnili hoće li i oni biti korisnici pretovarne stanice, ili će problem svog komunalnog otpada 
riješiti na neki drugi način, što će svakako utjecati na visinu pojedinačnih udjela u 
troškovima! 
Naravno, najvažnija i najčešća tema je bila problematika vezana uz najavljeno ukidanje 
Zakona o brdsko-planinskim područjima, o kojoj se na posebnom sastanku razgovaralo i u 
Županiji, kao i s nadležnim predstavnicima Ministarstva regionalnog razvoja i fondova 
Europske unije u Vrbovskom, i s tim u svezi gubitkom poreznih prihoda jedinica lokalnih 
samouprava Gorskog kotara, kao i olakšica poduzetnika. Jedinstveni stav i zaključak je bio da 
će Županija naručiti izradu posebnog akta koji treba dati argumentirane odgovore na 
predloženi Zakon o regionalnom razvoju koji ni na koji način nije uvažio posebnost i otežane 
uvjete života i rada u Gorskom kotaru, koji treba dokazati opravdanost da se i Gorski kotar 
uvaži i valorizira kao posebnost, kao što je to učinjeno s otocima, kako bi se osigurala njegova 
opstojnost a poduzetnicima konkurentnost i opravdanost ulaganja u Gorski kotar. S ovako 
otežanim uvjetima poslovanja, koje aktualna vlast ne prepoznaje, teško da je to uopće 
ostvarivo.  
Temeljni ciljevi zbog kojih je donesen Zakon o brdsko-planinskim područjima, a to su: 

- Demografska obnova, 
- Korištenje prirodnih i inih resursa radi društvenog razvoja, 
- Smanjenje socijalnih razlika, 
- Ravnomjeran razvoj svih krajeva u Hrvatskoj; 

nisu ostvareni ni iz bliza, a kako iste preferira i predloženi Zakon o regionalnom razvoju koji 
će zamijeniti Zakon o brdsko-planinskim područjima, temeljni cilj i zadatak koji moramo 
svim sredstvima pokušati ostvariti jest dokazati i argumentirati da nam postojeći kriteriji za 
izračun indeksa razvijenosti ne omugućavaju ravnomjeran tretman budući da ne uvažavaju 
niti gustoću naseljenosti po četvornom kilometru, niti nadmorsku visinu, koji itekako utječu 
na uvjete života i funkcioniranja naših lokalnih sredina, uz naglasak na potrebi detaljne 
analize održivosti i opravdanosti predloženih kriterija. 
To je zadatak s čijim rezultatima moramo upoznati sve saborske zastupnike, sve članove 
Vlade, sve elektroničke i tiskane medije, pa i institucije Europske unije. O ovome doista 
zavisi budućnost kraja, a oni koji će konačno odlučivati o donošenju zakona morat će odlučiti 
hoće li nakon dostavljene argumentacije stati na stranu zaštite opstojnosti i budućnosti 
Gorskog kotara i njegovih stanovnika, ma koliko nas malo bilo, kao i drugih krajeva koji se 
nalaze u istoj poziciji, ili će stati na stranu stranačkih smjernica, stavova i politika! To će biti i 
najbolja potvrda da li služe zajednici, odnosno narodu, ili svojoj stranci i uskim dnevno-
političkim interesima. 
Koliko ima dosljednosti i istinitosti u informiranju od strane kreatora sadašnje politike vezano 
za naš status, govore i sljedeće činjenice (skinuto s web stranice mrrfeu), citiram: “Zakon o 
brdsko-planinskim područjima-stavlja se izvan snage donošenjem ZRR-a, a sve JLS na 
BPP-u koje više ne ostvaruju status potpomognutih područja zadržavaju stečena prava 
do 31. 12. 2014.” 
Ova obavijest je bila temelj za izradu Proračuna Grada za 2014. godinu, s  obzirom na 
očekivane prihode. Nakon što je Proračun usvojen, donosi se Zakon o izmjenama i dopunama 
Zakona o brdsko-planinskim područjima koji Porez na dobit definira kao prihod države a 
jedinicama lokalne samouprave s indeksom razvijenosti preko 100, kamo spada i Grad 
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Delnice, osigurava 60 % od tog poreznog prihoda. Konkretno, kako je Grad po toj osnovi 
ostvarivao prosječni godišnji prihod od 2.000.000,00 kn, taj iznos mu je izmjenom zakona 
smanjen na 1.200.00,00 kn, odnosno u 2014. godini ćemo ostati bez 800.000,00 kn “bez 
obzira na zadržavanje stečenih prava u 2014. godini.” Kad dobijemo sve podatke o svim 
troškovima koje je uzrokovala posljednja elementarna nepogoda, koji su sigurno znatni, uz 
ovaj podatak smanjenja poreznih prihoda u proračunu, apsolutni je razlog za hitan rebalans 
Proračuna za 2014. godinu!  
O svemu što će se dešavati vezano za gubitak statusa potpomognutog područja redovito i u 
najkraćem roku ću vas izvještavati.              
S obzirom da je ovoga časa to tema koja traži hitno, odlučno i argumentirano reagiranje, 
stručne službe Grada rade na izradi analize negativnih učinaka izostanka poreznih prihoda 
koji su ostvarivani po osnovi Zakona o brdsko-planinskim područjima, kao i svega pozitivnog 
što je taj zakon u međuvremenu donio, smatrao sam nužnim i potrebnim upoznati vas o 
trenutnim aktivnostima koje se s tim u svezi poduzimaju. 
 
S obzirom na prošlogodišnju elementarnu nepogodu i enormne troškove zimske službe, zbog 
potrebe uravnoteženja proračuna te osiguranja uvjeta za stabilno funkcioniranje svih 
segmenata i institucija Grada, pored svih poduzetih mjera štednje, poduzete su i mjere za 
smanjenje prava radnika. U tom smislu je nakon pregovora sa Sindikatom radnika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu potpisana izmjena i dopuna Kolektivnog ugovora kojom su im 
plaće umanjene za 5%, osiguranje od nezgode je smanjeno s 24 sata na 8 sati, a ukinuta je i 
“cipelarina”. Ovom prilikom se moram zahvaliti predstavniku radnika na razumijevanju i 
shvaćanju okolnosti i razloga smanjenja primitaka budući da je razgovor o tim pitanjima bio 
vrlo tolerantan i konstruktivan! 
 
U izvještajnom razdoblju, vjerujem na zadovoljstvo velikog broja sugrađana, uklonjeni su 
ostaci bivšeg Tranzit bara kraj beninske postaje INA-e a Grad je dobio ljepši i oku 
prihvatljiviji izgled, pogotovo za sve one koji u njega dolaze sa strane Broda na Kupi.  
 
Nastavno, tijekom jeseni sam ostvario niz kontakata s ovlaštenim predstavnicima njemačkog 
trgovačkog lanca LIDL G.m.b.h., a vezano za pitanje izgradnje trgovačkog centra, odnosno 
uređenja postojeće plohe na kojoj se nalazio autobusni kolodvor, koja je sada u njihovom 
vlasništvu. Iako je stav vlasnika, zbog podataka o neopravdanosti i neodrživosti ulaganja, 
upućivao na odustanak od gradnje te potrebu uređenja tog prostora u parkirališnu i zelenu 
površinu, posljednje informacije ohrabruju i upućuju na realnost izgradnje trgovačkog centra 
koja bi trebala početi ove godine, što otvara mogućnost, odnosno realnost novog 
zapošljavanja! 
 
U nekoliko navrata sam sudjelovao na sastancima u središtu Hrvatskih voda u Zagrebu a 
vezano za problematiku financiranja izgradnje pročistača otpadnih voda te sanacije 
infrastrukture vodoopskrbe i odvodnje u Supilovoj ulici. Konačni epilog tih sastanaka je bio 
da su Hrvatske vode preuzele obvezu financiranja tih projekata u omjeru 90%  :  10% iz 
kreditnih linija EIB-a i CEB-a, odnosno time je riješen i problem financiranja pročistača za 
što Grad nije imao ni likvidne ni kreditne sposobnosti.  
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S tim u svezi i Grad i Komunalac d.o.o. su proveli odgovarajuće postupke javne nabave i za 
očekivati je da će aktivnosti u Supilovoj ulici započeti čim to dopuste vremenske prilike! 
Nastavno, na regionalnoj razini Hrvatskih voda u Rijeci, razgovaralo se o nužnosti nastavka 
izgradnje regionalnog goranskog vodovoda te o aktivnostima na izgradnji akumulacije Križ 
potok u Lokvama s tim u svezi.  
Također, a temeljem suglasnosti većine JLS Gorskog kotara, potvrđena je nužnost realizacije 
projekta “Gorski kotar jedan vodoopskrbni sustav” koji bi se prijavio prema strukturnim 
fondovima Europske unije a nositelj investicije bi bile Hrvatske vode. Ovo iz razloga što 
natječajni uvjeti uvjetuju i minimalan broj stanovnika za koji se sustav osigurava, kao i 
vrijednost investicije, što znači da pojedinačno gledano, gotovo nitko od goranskih JLS ne bi 
zadovoljio te uvjete. 
    
U izvještajnom razdoblju sam održao i vrlo važan sastanak s predstavnicima PINS-a iz Skrada 
na temu moguće buduće suradnje o ostvarenju raznih potreba i mogućnosti razvoja 
gospodarstva na području Grada. Razvoj gospodarstva je nezamjenjiv uvjet društvenog 
razvoja Grada pa je opća ocjena da u tom pravcu treba usmjeriti glavne pravce aktivnosti, a 
uloga PINS-a, LAG-ova, HGK-regionalne komore Rijeka, kao i Obrtničke komore Rijeka 
mogu biti od velikog značaja. Te mogućnosti do sada nisu ni iz bliza iskorištene.  
 
S obzirom na nastali problem zastoja s izgradnjom Doma za starije osobe s posebnim 
potrebama, održao sam sastanak s predstavnicima građevinske tvrtke RADNIK iz Križevaca 
na kojem su me upoznali sa svojim viđenjem problema. Nakon toga, uz nazočnost saborskog 
zastupnika, gospodina Nenada Pleše, održan je sastanak u Ministarstvu socijalne politike i 
mladih, na kojem smo naglasili važnost te investicije u budućnosti, ali i zbog vrlo nesigurnih 
uvjeta boravka štićenika i rada ustanove u Radočaju, dogovorene su daljnje aktivnosti oko 
mogućeg razrješenja međusobnih odnosa investitora, izvođača i projektanta, uz naglasak da će 
se poduzeti sve da do nastavka radova dođe što prije, uz očekivani dovršetak Doma u ovoj 
godini. Posljednja informacija iz ministarstva, koja mi je potvrđena e-mail-om, što je bilo i 
pitanje cijenjene vijećnice, gospođe Jelene Pavić Mamula, potvrđuje da su u proračunu 
ministarstva za 2014. godinu osigurana sredstva za nastavak izgradnje Doma.  
 
Posebno veliki napori su učinjeni u komunikaciji s odgovornim osobama Hrvatskih cesta a 
vezano za klizište koje se prošlog Uskrsa pojavilo na djelu državne ceste Delnice-Brod na 
Kupi kod Ilovca. Zbog navedenog, održana su dva sastanka s članovima uprave Hrvatskih 
voda iz Zagreba, kao i bezbroj telefonskih razgovora. Bez obzira na odugovlačenje sa 
sanacijom koja je počela, za Gorski kotar, u najnezgodnije vrijeme, zbog izuzetno povoljnih 
hidrometeoroloških prilika u 11. i 12. mjesecu 2013., temeljna sanacija je završena čime je 
osiguran nesmetan promet osoba i roba, a sačuvan je i glavni magistralni vodovod koji 
opskrbljuje vodom Delnice, Lučice, Sunger, Mrkopalj, koji je zbog klizišta bio u velikoj 
opasnosti što je prijetilo nesagledivim posljedicama. 
 
S obzirom na veliku važnost prometnice Rijeka-Delnice-Brod na Kupi-Ljubljana, u 
turističkom, ali prije svega gospodarskom smislu, naravno i radi svakodnevnih potreba 
stanovništva s jedne i druge strane obale Kupe, u Općini Kostel-Fara, u rujnu 2013., održan je 
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sastanak na temu: Međunarodna razvojna os Ljubljana-Kostel-Delnice-Rijeka, na kojoj su 
prisustvovali predstavnici Primorsko-goranske županije, Grada Rijeke, Općine Punat, 
gradonačelnica Grada Raba, predstavnik odjela za prostorno uređenje Ministarstva Republike 
Slovenije , župani lokalnih samouprava Slovenije na toj osi, načelnici i gradonačelnici 
Gorskog kotara, predstavnici hrvatskog društva lobista te predstavnik Instituta za prostorni 
razvoj Republike Slovenije. Jedinstveni zaključak sa skupa je bio potvrda velike važnosti tog  
pravca, da o važnosti te prometnice treba upoznati nadležna ministarstva i agencije jedne i 
druge države s ciljem da ista uđe u strateške i operativne planove izgradnje prometne 
infrastrukture kao temelj razvoja gospodarstva na tom pravcu i s tim u svezi otvaranja novih 
radnih mjesta,  te da će na sljedeći sastanak na tu temu biti pozvani i predstavnici nadležnih 
ministarstava i agencija obiju strana. 
 
Tijekom jeseni, u Agenciji za javno-privatno partnerstvo u Zagrebu, održan je sastanak  na 
kojem su bili predstavnici EKONERG-a ( autori projekta kogeneracijskog postrojenja 
“elektrana-toplana”, potencijalni investitor kao i predstavnici Grada, na kojem smo upoznati s 
načinima i modalitetima realizacije projekta toplovoda po modelu javno-privatnog 
partnerstva. Budući da se radi o vrlo složenom projektu, za koji na žalost još ne postoji 
hrvatsko iskustvo, vrlo je teško očekivati realizaciju projekta toplovoda, no Grad će poduzeti 
najhitnije mjere i aktivnosti kako bi s potencijalnim investitorom definitivno riješili odnose 
oko izgradnje kogeneracijskog postrojenja. O rezultatu poduzetog Gradsko vijeće će biti 
informirano u najkraćem roku! 
 
S obzir na zakonom neriješene statuse asistenata u nastavi kao i geronto-domaćica u sustavu 
međugeneracijske solidarnosti, osim financiranja, radi bolje i uspješnije organizacije i 
koordinacije rada tih sustava, krajem izvještajnog razdoblja je osnovana Udruga Ž.A.R. 
(Život, Ambicija, Radost), preko koje su definirani radno-pravni statusi osoba u sustavu kao i 
financijsko poslovanje što procjenjujemo transparentnijim, efikasnijim i učinkovitijim 
modelom no što je to bilo do sada. Navedena udruga objedinjavat će i sve volontere i njihove 
aktivnosti, što do sada nije bio slučaj, a preko nje će se moći vršiti i zapošljavanja prema 
posebnim programima Hrvatskog zavoda za zapošljavanje. 
 
U izvještajnom razdoblju su poduzete sve moguće aktivnosti vezane za osnivanje Zaklade 
Janeth Majnarich, kako bi sredstva koja je pokojna Janeth Majnarich oporučno ostavila za tu 
namjenu, mogla biti prebačena u Hrvatsku, a služila bi kao pomoć učenicima u potrebi iz 
Delnica, te socijalno ugroženim starijim sugrađanima.  
Budući da se radi o postupku koji pretpostavlja mnoge verifikacije, nostrifikacije i potvrde, 
kako od strane nadležnih organa i institucija Kanade, tako i Republike Hrvatske, na što ne 
možemo utjecati, taj postupak je još uvijek u tijeku uz nadu da će uskoro biti dovršen. 
 
U izvještajnom razdoblju je uspješno okončan postupak za sanaciju krovišta, izmjene stolarije 
i postavu termo fasade na objektu Radničkog doma. Natječaj je raspisao Fond za zaštitu 
okoliša i energetsku učinkovitost a financiranje se vrši po modelu 70% : 30% , što znači da 
70% troškova snosi Fond. Ukupan planirani trošak sanacije iznosi 1.400.000,00 kn, odnosno 
udio Grada u tim troškovima iznosi 560.000,00 kn . Sredstva su osigurana u proračunu za 
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2014. godinu,  a upravo je pri kraju dovršetak radova na izmjeni stolarije. Potpuna sanacija 
doma će biti, nadamo se, dovršena do ljeta ove godine.  
 
U organizaciji Grada Delnica, uz suorganizaciju predstavnika bivše policije, hrvatske vojske i 
udruga koje su sudjelovale u oslobađanju vojnih skladišta u Delnicama, 05. studenoga 2013., 
nakon polaganja vijenaca na gradskom groblju u Delnicama,  u Radničkom domu je održana 
svečana akademija kojom smo se prisjetili tih dana ponosa koji su odigrali nemjerljivu ulogu 
u daljnjem tijeku oslobodilačkog rata u Hrvatskoj, te ih obilježili na svečan i dostojanstven 
način. Na žalost, osim predstavnika županije Primorsko-goranske i čelnika goranskih lokalnih 
samouprava, nitko od pozvanih visokih državnih dužnosnika se nije odazvao pozivu na 
svečanost čime se opetovano potvrđuje činjenica da smo prečesto zaboravljeni, te da je tim 
činom povrijeđeno poštovanje prema Goranima i njihovim zaslugama u ratu. Bez obzira na 
sve, Gorani će i dalje biti odlučni u obrani interesa Republike Hrvatske, ali i svojih 
regionalnih, radi budućnosti i opstanka kraja, te od aktualne i svih drugih budućih 
predstavnika vlasti očekuju da prepoznaju ulogu Gorskog kotara u novijoj hrvatskoj povijesti 
te da im iskažu dužno poštovanje! To je i zadaća ovog gradonačelnika kako bi se takvi 
neprihvatljivi odnosi promijenili. 
 
Tijekom izvještajnog razdoblja na sastanku s Mjesnim odborom Lučice te na Zboru građana  
Broda na Kupi i pripadajućih naselja, upoznao sam se s ključnom problematikom s kojom se 
suočavaju stanovnici u tim mjestima što je pomoglo u definiranju prioriteta, ali i osiguranju 
potrebnih financijskih sredstava za njihovo rješavanje. Neki od problema su u postupku 
rješavanja, no poseban problem su internetski signal, signal u mobilnoj telefoniji i televizijski 
signal, koji je naglašen i u dijelu naselja u Delnicama-Vučnik, kao i u Lučicama. Na žalost, 
ovlašteni operateri kojima sam uputio dopise sa zamolbom rješavanja tih problema,  
valoriziraju ih isključivo kroz ekonomsku opravdanost ulaganja u potrebnu infrastrukturu, pa  
se niti ne očituju na upućene zamolbe i inicijative, a trebali bi to učiniti ako ni zbog čega, a 
onda barem iz razloga pristojnosti. Ovoga časa mi samo preostaje uputiti nove zahtjeve s 
podsjetnikom da na prethodne nismo dobili nikakvo očitovanje. 
Osobno procjenjujem, što je potvrdila i posljednja elementarna nepogoda, da komunikacija s 
predsjednicima Mjesnih odbora mora biti efikasnija i kvalitetnija kako bi se i na taj način 
moglo na vrijeme i učinkovitije reagirati na neželjene situacije, no to će biti tema posebnog 
sastanka s njima. 
 
U izvještajnom razdoblju su provedeni i javni natječaji za dodjelu učeničkih i studentskih 
socijalnih stipendija, natječaj za nadarene učenike i studente te za dodjelu sportskih stipendija. 
Također su provedeni javni natječaji i izabrani koncesionari za zimsku službu, održavanje 
javne rasvjete, kao i za javne potrebe.      
 
Želeći probuditi Grad u dane Adventa, na inicijativu Udruge Runolist iz Crnoga Luga, uz 
suradnju Turističke zajednice Grada Delnice i brojnih udruga, na čemu im se i ovim putem 
najsrdačnije zahvaljujem, organizirali  smo “Delničku adventsku bajku” koja je kroz pet 
vikenda, brojnim koncertima, radionicama i interaktivnim bajkama, mnogim mališanima i 
njihovim roditeljima, ali i brojnim građanima, stvorila lijepu atmosferu druženja i posebnih 
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doživljaja. Procjenjujemo da se radi o projektu koji će u budućnosti privući pažnju i mnogih 
posjetitelja izvan Grada i na taj način pomoći u prepoznavanju njegovih turističkih 
mogućnosti i sadržaja koje nudi. 
 
Od prvoga dana preuzimanja mandata, pa tako i u nastavku, pored redovitih radnih sastanaka 
sa svim zaposlenicima Jedinstvenog upravnog odjela, održao sam i niz sastanaka s građanima 
Grada i stanovnicima mnogih mjesta u sastavu Grada a vezano za komunalnu problematiku, 
kao i one vezane za nadležnosti Grada i međusobne odnose i trenutne probleme s tog osnova. 
 
 
Uz zahvalnost i s poštovanjem, 
 
 
 

GRADONAČELNIK 
 

Ivica Knežević, dipl. iur.  
 


